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INCHEIAT AZI  28.09.2017 

 

 

  Sunt prezenţi 7 consilieri locali , Primarul , Viceprimarul şi Secretarul comunei Cetariu  

             Preşedintele de şedinţă d-l consilier  Nagy Sandor    citeste ordinea de zi , după  cum 

 urmează 

1. Proiect de hotărăre privind depunerea proiectului "Let's celebrate our traditions together" 

2. Proiect de hotărăre privind depunerea proiectului "Program Joint program for youth cross – 

border cooperation" 

3. Diverse 

 

  Care este aprobat in unanimitate. 

 

HOTĂRĂRI 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   

28.09.2017 a fost convocată şedinţa extraordinară a Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din 

totalul de 11 de consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 7, lipsesc motivat d-ii consilieri , Albirt Bela , 

Biro Ferenc Sandor , Meszaros Zoltan , Simko Lajos . În condiţiile acestea şedinţa noastră este legal constituită se 

pot adopta hotărâri cu majoritate calificată de  6 voturi.   

 Toti aţi citit  Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  5.09.2017 . Vă rog să votaţi pentru 

aprobarea acestuia. 

Pentru 5 Nagy Sandor    Împotrivă? 1 Homonai Alexandru    Abţineri? 1 Dull Melinda 

    Gombos Brigitta                  

   Nagy Istvan Robert    

   Szabo Kinga 

   Drugas Marius 

 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
 Doamnelor şi domnilor consilieri cele două proiecte vor fi depuse în cardul programului Ro-Hu. Din 

păcate nu am mai multe informații decât cele pe care v-am transmis.E vorba de o scenă și un autobuz care 

vor intra în proprietatea Comunei Cetariu. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 
Putem transporta copii la diferite evenimente culturale și în Ungaria , va fi eligibil și salariul 

șoferului . 

 

d-na Dull Melinda - consilier local 
Oare va fi rentabil? 2% cofinanțare +TVA , nu? 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu  
TVA-ul niciodată nu e eligibil.         

 Dacă primiți un autobuz , gratuit , nu e normal ca să plătiți întreținerea?  

Oricum ieri a fost semnat un contract de colaborare  cu Școala din Cetariu. 

 



d-l Bonisz Alexandru-primar 
Până acum am plătit pentru scenă , am plătit pentru transport. Dimineața autobuzul școlar face trei curse. 

 

d-l Nagy Sandor – consilier local   

Cine este pentru aprobarea depunerii  proiectului "Let's celebrate our traditions together" unanimitate  

pentru   7 . Împotrivă? 0 Abţineri? 0 

 

 
d-l Nagy Sandor – consilier local   

Cine este pentru aprobarea depunerea proiectului "Program Joint program for youth cross – border 

cooperation"Cine este pentru? Pentru  7    Împotrivă? 0     Abţineri? 0  

   

d-l Homonai Alexandru- consilier local 

În buget a fost prevăzut o sumă pentru străzi. Data trecută am cerut clarificări de la d-l viceprimar dar nu sunt 

mulţumit de răspuns. Ce e situația acolo? 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Din 30.000 lei nu faci mult. Un metru de trotuar ne-au făcut cu 57 lei+ TVA.  

Majoritatea ofertelor a fost 70-80 lei + TVA. 

 

d-na Dull Melinda - consilier local 

Cine a hotărât că pe care străzi vor fi făcute trotuarele? Pe strada mea de ce nu faceţi? 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Eu am hotărât. Nu are nici un sens să facem câte 10 metri în fiecare sat. Din stada de pe Csipkes au fost cele 

mai multe reclamaţii , acolo am făcut. La anul , dacă vom avea bani , vom mai face şi în altă parte.Avem 4 

oameni . Nu putem face totul cu ei. Unul e în concediu de boală de 5 luni 

 

d-l Homonai Alexandru- consilier local 

Nu înţeleg cum s-a putut face trotuarul din faţa bisericii. În Tăutelec sunt străzi , unde nu poţi trece cu un 

cărucior de copii. Nu că ar fi mulţi copii. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 

Adunaţi-vă şi faceţi prin muncă voluntară. Eu dau ciment şi piatră. 

 

d-l Homonai Alexandru- consilier local 
Ce se întâmplă cu celelate lucrări din Tăutelec , Tabăra de tineret etc? 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 
Vedeți că avem problem cu Dumexim .Nu vine. Nu face nimic. 

 

d-l Homonai Alexandru- consilier local 
Trebuie să la dați în judecată. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 
Dejaba dau în judecată.Vor angaja niște avocați și nu vom obține nimic. Peste tot sunt problem cu dânșii. 

 

d-l Homonai Alexandru- consilier local 

Trebuie făcut ceva ca asemenea firme să nu mai lucreze în Cetariu 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 
Orice lucrare trebuie licitat. Vom semna contract cu cine câștigă licitația . Noi nu putem lucra numai conform 

legislației în vigoare. 

 

 



DIVERSE 

 

d-na Dull Melinda - consilier local 
D-na secretar care este situația cu cererile mele?  

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

Care cereri? Să înregistrăm cererile? Colegii DVS pot confirma că a fost rediscutată problema și procesul 

verbal al ședinței a fost adoptată cu cvorumul menționat. 

 

d-na Dull Melinda - consilier local 
Nu ați scris nimic despre acest lucru în proces verbal. DVS nu înțelegeți niciodată eu despre ce vorbesc. 

De ce cereți 100 lei cu ocazia oficierii căsătoriilor? De ce nu dați chitanțe? 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 

D-na consilier eu nu am nevoie de banii nimănui. În programul de lucru oficierea căsătoriilor este 

gratuită. Majoritatea cuplurilor dorește Sâmbătă. Trebuie să știți că eu sunt solicitată deja pentru 

octombrie și pentru noiembrie. 

 

d-na Dull Melinda - consilier local 
M-am săturat că scrieți altceva decât ce spun eu. Vreau să văd Statele de plată. 

Sunt mulți oameni care sunt revoltați . Pentru toate mizeriile  pe care faceți veți putrezi în cătușe de nailon. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 
De unde știți cum sunt cătușele?  

Conform legislației în vigoare (art.33 Legea nr.153/2017), transparența veniturilor salariale  este publicat pe 

site-ul instituției la secțiunea informații publice. 

 

d-na Dull Melinda - consilier local 
Nu am văzut , nu cred. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 
Oricând vă arăt . Trebuie să știți că eu întotdeauna respect legislația. Puteți merge și sesiza ce organ doriți. 

Nu asta va fi primul .Oricând aștept cu drag orice organ de control. 

Este publicat  pe site la informații publice coficienții de salarizare și Statul de funcții d-na consilier? 

 

d-na Dull Melinda - consilier local 
Da este. Legat de posturile scoase la concurs , nimeni nu s-a calificat?  

 

d-l Bonisz Alexandru-primar 
Ce să facem dacă cea care a depus dosar nu are diplomă pentru postul din cadrul proiectului , iar pentru 

celălalt post nu are vechimea cerută de lege? 

 

d-na Dull Melinda - consilier local 
Le scoatem la concurs de dragul de a scoate? Faceți ceva să poate fi ocupată. 

 

d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 
Vedeți DVS sunt niște oameni care doresc să sesizeze, să denunțe. Cine are nevoie de așa ceva? Mai legal 

decât atât nu se poate. Anunțurile au fost publicate în Monitor Oficial , pe posturi.gov.ro , într-un ziar. 

Trebuie să înțelegeți că nimeni nu va face naveta pentru atât. O doamnă a fost care era aptă  pentru postul de 

referent finanțe dar când a auzit salariul , restricțiile , incompatibilitățile și conflictele de interese și-a luat 

geanta. Poate de afară se crede că aici nu trebuie lucrat , dar ocuparea  fiecărui post e o răspundere. Dacă 

aveți idei , comunicați-ne. 

 

d-na Dull Melinda - consilier local 
Nu eu trebuie să rezolv. 

 



d-na Sabău Mercedes – secretar Cetariu 
Noi nu putem „rezolva.” Noi respectăm legislaţia. Dacă nu se califică nimeni , peste un termen vom scoate 

postul iarăşi la concurs. 

d -l Nagy Sandor  - preşedinte de şedinţă            

Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru prezenţă. 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

  Nagy Sándor           Secretar 

 Jr. Sabău Mercedes  

 

 


